
 

Raadsvragen over Verkeersveiligheid bij de tijdelijke vestiging 
van Dr. Maria Montessorischool 
 
Aan:  Het college  
Van:  S.van Klink 
Betreft: Raadsvragen op grond van artikel 47 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen en ander werkzaamheden van de raad 2015, betreffende 
de verkeersveiligheid bij de tijdelijke vestiging van de Dr. Maria 
Montessorischool. 

Datum:  28 april 2019 
 

 

Geacht college,  

Naar aanleiding van het artikel in de Gooi en Eemlander van zaterdag 27 april 2019 het 
volgende.  

Uit het artikel blijkt dat, dankzij een flinke financiële bijdrage van de gemeente, de  
dr. Maria Montessorischool tijdens de vernieuwbouw van haar pand, tijdelijk gehuisvest 
zal worden in de voormalige Mytylschool op het Trappenberg-terrein. 

Deze tijdelijke verhuizing brengt bij de ouders van de school veel onrust met zich mee, 
met name op het gebied van de verkeersveiligheid. De kinderen, van wie er veel op de 
fiets naar school komen, moeten op de terugweg ter hoogte van het Trappenberg-terrein 
de zeer drukke Crailoseweg oversteken, waar 80 km per uur gereden mag worden. 
Deze verkeerssituatie is voor de kinderen erg gevaarlijk. Zij kunnen deze snelheid van 
de naderende auto’s moeilijk inschatten. 

Een van de oplossingen kan het (tijdelijk) instellen van een “twee-richting” fietspad vanaf 
Huizen naar de Trappenberg zijn, zodat de fietsertjes niet ter hoogte van het 
Trappenberg-terrein hoeven over te steken. Een andere mogelijkheid kan een tijdelijke 
verkeerslichtinstallatie ter hoogte van de afslag naar de voormalige Mytylschool zijn, die 
alleen in werking is tijdens de mogelijke “oversteektijden” (denk aan 08.15 – 08.45 uur 
en in de middag). 

1. Bent u het er mee eens dat de oversteek van de Crailoseweg, ter hoogte van de 
voormalige Mytylschool, voor de schoolgaande kinderen een onveilige situatie 
oplevert? 

2. Zo ja, is er dan voor uw college aanleiding om, al dan niet in overleg met de 
provincie als wegbeheerder en het schoolbestuur, te bezien wat een goede 



(tijdelijke) oplossing kan zijn ter verbetering van de verkeersveiligheid, waaronder 
wellicht één van de oplossingen zoals hiervoor vermeld? 

Ik verzoek u, zo mogelijk, om schriftelijke beantwoording van deze raadsvragen tijdig 
voor de raadsvergadering van 9 mei a.s.. Mocht dat onverhoopt niet lukken, dan wil ik 
mondelinge beantwoording van mijn vragen in de raadsvergadering van 9 mei a.s.. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Sjoerd van Klink 
VVD-fractie Huizen 
 


